
 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 7. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 6.9.2023 se uskutečnilo 7. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:05 hodin a skončeno v 17:10 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15,10 

hod.), Mgr.Bc. Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička, Mgr. Eva Plhová (od 15,15 

hod.) 

Omluveni :   

Nepřítomni :  Zdeňka Batíková 

Hosté:   

Martin Dušek – náměstek primátorky 
Ing. Eva Pavlasová – vedoucí odboru technického Magistrátu města Karlovy Vary 
Ing. Stanislav Průša – vedoucí odboru životního prostředí Magistrátu města Karlovy Vary 
xxxxxxxxxxxxxxxx – AG data s.r.o. 
 

 

Program :              

1. Zahájení 
2.Schválení programu jednání 
3. Karlovy Vary – letiště – letecká škola F AIR – aktuální stav 
4.Karlovy Vary – velkoobjemové kontejnery 
5.Karlovy Vary – monitoring ovzduší – aktuální stav 
6.Různé 
 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádné  připomínky či doplnění k navrženému programu nebyly 

vzneseny. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 7. 

jednání. 

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Mgr.Bc. Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová , Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3. Karlovy Vary – letiště – letecká škola F AIR – aktuální stav 
 
 

Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše informoval náměstek primátorky pan Martin Dušek 

o aktuálním stavu provozování  letecké školy F AIR.  Výcvik probíhá dle harmonogramu. 

V letošním roce bylo zatím zjištěno 1 porušení smluvních ujednání (let v době státního 

svátku). Za rok 2022 proběhlo 8885 úkonů, přičemž pro letošní rok je předpoklad 

obdobných počtů provedených úkonů (v příloze zápisu je uveden počet úkonů po 

měsících za roky 2022 a 2023 – údaje získané pane náměstkem Duškem od jednatelky 

Letiště Karlovy Vary s.r.o.). V následné diskusi se členové shodli, že je z hlediska provozu 

letecké školy F AIR zatím situace únosná a bez větších problémů. Dále byla také zmíněna 

otázka slíbených kompenzací či plánovaného rozšíření a prodloužení přistávací dráhy 

letiště Karlovy Vary. V této souvislosti se nyní řeší problematika vypouštění znečištěných 

vod z provozu letiště (především likvidace vod znečištěných látkami na odmrazování 

letadel). Členové se shodli, že tato problematika bude projednána jako samostatný bod 

na některém z příštích jednání komise.  

 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  
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4.Karlovy Vary – velkoobjemové kontejnery 
 
Vedoucí odboru technického Ing.Pavlasová požádala členy výboru o stanovisko 
k budoucnosti přistavování velkoobjemových kontejnerů (VOK) pro obyvatele pro rok 2024. 
V letošním roce byla realizována 1 vlna VOK pro obyvatele (zdarma).  Současně s tím 
provozují Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace službu taxi odpad. Ta 
umožňuje odvoz odpadu (za každý odvoz je účtován poplatek 150,- Kč). Nyní odbor technický 
navrhuje, aby se v roce 2024 nepřistavovaly VOK, ale každý občan měl možnost 1 x ročně 
využít zdarma službu taxi odpad. Případné další využití (více než 1 x ročně) by již bylo 
zpoplatněno. K bodu proběhla velmi obsáhlá diskuse. V jejím rámci se někteří z členů 
přikláněli k zachování přistavování VOK, někteří pak vyjádřili podporu návrhu technického 
odboru. Poté byla řešena varianta (pilotní projekt), že by v roce 2024 zůstala zachována 1 
vlna VOK a současně by mohl každý občan využít 1 x ročně zdarma službu taxi odpad. Po 
vyhodnocení za rok 2024 by pak bylo řešeno, zda bude pro další roky provozována pouze 
služba taxi odpad (bez VOK), popř. by bylo hledáno jiné řešení.  
 
 
Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

zachovat pro rok 2024 jednu vlnu velkoobjemových kontejnerů. 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 1 x 

ročně poskytnout v roce 2024 pro každého obyvatele službu taxi odpad zdarma 

a zároveň podpořit tuto službu masivní marketingovou kampaní.    

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Jaroslav Hrdlička  

proti:  Mgr. Eva Plhová      zdržel se: Mgr.Bc. Hana Žáková,  Mgr. Vladimír Melichar      

nehlasoval: -     

nepřítomen:  Zdeňka Batíková 

                                  Usnesení nebylo přijato       

 
Po další diskusi byl navržen nový obsah usnesení.  
 
 
 
 
 
 

 



 

 

Zápis z 7. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary –  str.4 

 

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

zachovat pro rok 2024 jednu vlnu velkoobjemových kontejnerů. 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

možnost využít pro každého obyvatele službu taxi odpad za zvýhodněnou cenu a 

zároveň podpořit tuto službu masivní marketingovou kampaní.    

 

pro: Mgr. Eva Plhová , Mgr.Bc. Hana Žáková,  Mgr. Vladimír Melichar  

proti:  RNDr. Jaroslav Růžička      zdržel se: Ing. Martin Vinš,  Jaroslav Hrdlička     

nehlasoval: -     

nepřítomen:  Zdeňka Batíková 

                                  Usnesení nebylo přijato       

 

Po další diskusi bylo navrženo nové usnesení (Mgr. Melichar) 

 

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

zachovat stávající model velkoobjemových kontejnerů a podpořit využití služby 

taxi odpad marketingovou kampaní.    

 

pro: Mgr. Eva Plhová , Mgr.Bc. Hana Žáková,  Mgr. Vladimír Melichar  

proti:  -      zdržel se: Ing. Martin Vinš,  Jaroslav Hrdlička, RNDr. Jaroslav Růžička     

nehlasoval: -     

nepřítomen:  Zdeňka Batíková 

                                  Usnesení nebylo přijato       

 

5.Karlovy Vary – monitoring ovzduší – aktuální stav 
  

Po úvodu předsedy komise Ing. Vinše se slova ujal zástupce firmy AG data s.r.o. 

xxxxxxxxx (firma zajišťující monitoring ovzduší pro město Karlovy Vary). V úvodu 

informoval o službách a činnostech, které firma nabízí (nejen monitoring ovzduší, ale 

např. i meteorologická data, hladinoměry u vodních toků, půdní senzory, GPS pro 

vozidla, docházkový systém, měření hluku). Dále se pak již xxxxxxxxxxx zaměřil na data 

získaná v rámci monitoringu ovzduší v Karlových Varech (měření probíhá v rámci 

pilotního projektu na 3 místech). Členům komise byl upřesněn rozsah získávaných dat, 

ale i možnosti práce s nimi.  
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V rámci výkladu pak odpovídal spolu s vedoucím odboru životního prostředí Ing.Průšou 

na dotazy členů komise. Při diskusi se členové shodli, že pokud mají dát doporučení Radě 

města v jakém rozsahu a podobě budou data zveřejňována, musí získat k datům přístup 

a seznámit se s nimi. V závěru předseda komise Ing. Vinš poděkoval xxxxxxxxxxx za 

prezentaci a konstatoval, že po domluvě s xxxxxxxxxxxxx a Ing.Průšou získá každý 

z členů komise individuální přístup k datům získaným v rámci monotoringu ovzduší 

v Karlových Varech a že se do konce letošního roku uskuteční schůzka s cílem specifikace 

podoby a rozsahu informací získaných v rámci monotoringu ovzduší, které budou 

zveřejněny.  

 

    

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

6.Různé 

 

6.1. Monitoring řeky Ohře 

 

Mgr. Plhová navrhla, aby se komise zabývala stavem vod v řece Ohři vč. jejich 

monitoringu. Po krátké diskusi uvedl Ing.Vinš, že se pokusí domluvit účast zástupce 

Povodí Ohře, s.p. na některém z příštích jednání komise  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

6.2. Karlovy Vary – výskyt suchých stromů na území města  

 

Mgr.Bc. Žáková konstatovala, že v posledním období viděla na území města několik 

suchých stromů. K bodu proběhla krátká diskuse. K jejím rámci bylo mimo jiné 

konstatováno, že pokud se strom nalézá na pozemcích města Karlovy Vary, je 

kompetentní k řešení tohoto stavu Správa lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, 

příspěvková organizace.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

7.9.2023 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta, tajemník komise 

 

 

Příloha č.1 – počet úkonů v rámci provozu letecké školy F AIR za roky 2022 a 2023 

 

 


